
Årsberetning 60+ 2024

Jeg overtog formandsposten den 1/9 2024, og er blevet godt modtaget. Jeg er heldig, at 
der er mange der har hjulpet mig tilrette.

Jeg har fået oplyst at de tidlige på året har været på busudflugt til Himmelbjerget og 
Silkeborgsøerne,  med stop undervejs for at nyde frokost.

I min tid som formand har vi haft 3 mandagsmøder, med godt fremmøde. Til den ene 
havde vi Leo Holst Jeppesen fra Beredskabsstyrelsen til at fortælle om, hvordan vi selv 
kan forberede os i forhold til de ny udsendte anbefalinger fra staten, med at kunne klare 
sig selv i 3 døgn. Det var et oplysende og beroligende foredrag.

Derforuden er der en gruppe der har hjulpet i Skive Theater med at opsætte og nedtage i 
forbindelse med arrangementer. 

Der er også mange der har hjulpet i forbindelse med diverse atletikstævner i Arenaen.

Der blev afholdt den årlige julefrokost med 80 tilmeldte. Det var en hyggelig eftermiddag 
med god mad og masser af snak.

Poul-Erik Rasmussen
Formand 60+


